
2020世界智能制造科技进展申报材料
文件1：2020世界智能制造科技进展推荐表
具体要求：英文填报；必须为word格式     
	项目名称：

	申报单位


	
	推荐单位/推荐人
	

	联系人
	
	电话
	

	邮箱
	

	注意：文字字数不超过5000单词，但必须包含以下6个方面的内容。
1. 本项智能制造科技进展的背景和意义；
2. 本项智能制造科技进展创新性和引领性（与同类、同行业的科技进展进行横向对比）； 

3. 本项智能制造科技进展目前应用范围和程度；
4. 本项智能制造科技进展应用前后，为企业、行业、社会带来的变化。（可以从成本、生产效率、绿色环保等经济效益和社会效益方面说明，最好有数据对比）
5. 本项智能制造科技进展进一步开发、推广应用的适用性以及未来可预测的经济、社会效益。

6. 本项智能制造科技进展所取得的知识产权情况。




文件2：英文PPT演示文件

具体要求： PPT演示文件，要配有英文音频解说。包括文件1中要求的6项内容，简要说明、重点突出，演示时间不超过15min。演示文件将作为评选材料提交评审委员会。

文件3：“2020世界智能制造科技进展”承诺书
具体要求：可任选中、英任其中一个版本，填好推荐项目名称，打印后盖章（申报单位章）或者负责人签字，形成PDF格式文档。 SHAPE  \* MERGEFORMAT 


 

文件4：《智能制造科技进展证明文件》
具体要求：证明文件需有清单表（英文），

原始证明材料（不需要翻译成英文），

所有证明材料请扫描后合成一个PDF文件。（文件不大于30M）
1.知识产权证明：指该项智能制造科技已获授权的主要知识产权证明。
2.评价证明或者验收证明：指该项智能制造科技方面的验收鉴定、权威部门出具的检测报告或者批准文件等。
3.应用证明：指能反映该项智能制造科技应用所形成的经济效益和社会效益证明。（可选择重要的或有代表性的应用提供。）

4.技术合作开发说明：若申报的科技进展由多方共同合作开发完成，请予以说明。
5.其他证明：指能支持或者能直接体现该项智能制造科技进展贡献的其他相关证明。

注：以上证明材料可有选择性的提供。

证明材料将有助于评审专家对该项智能制造科技进展进行深入了解，请申报企业认真对待。
File 1: Recommendation Form of ICIM Scientific and Technological Developments 2020
	Name of Project:

	Application institution 
	
	Recommended by (institution or individual)
	

	Contact
	
	Tel.
	

	E-mail
	

	Note：The number of text materials should not exceed 5,000 words, but must include the following six aspects:
1. The background and significance of this technology/project;

2. The innovative and leading characteristics of this technology/project (with a horizontal comparison with the progress in science and technology of the same category and the same industry);

3. The current application scope and level of this technology/project;

4. The impact of enterprises, industries and society after the application of this technology/project; 

5. The adaptability of this technology/project for future development, popularization and application, and its predictable economic and social benefits in the future;

6. The intellectual property rights of this technology/project.


File 2: PowerPoint Slides for Presentation (in English)

Specific requirements: It must be a PowerPoint document with English audio commentary. It shall include the content of six aspects mentioned in File 1. Please describe its features briefly and highlight the key points. The  presentation time shall not exceed 15 minutes. The presentation file will be submitted to the Review Committee as the material for appraisal and selection.
File 3: Letter of Commitment of ICIM Scientific and Technological Developments 2020
Specific requirements: either Chinese or English version is accepted. The document should be in PDF format with project name and signature of person in charge.


[image: image2] 

 File 4: Supporting documents of ICIM Scientific and Technological Developments 2020
Specific requirements: 

· Checklist for supporting documents (in English);

· Original supporting documents (English translation is not required). 

· All supporting documents shall be scanned and converted into one PDF file (no larger than 30M).

Supporting Documents includes:

1. Intellectual property certificate: the intellectual property right authorization document for this intelligent manufacturing technology/project;

2. Appraisal certificate or acceptance certificate: the identification and acceptance of such intelligent manufacturing progress and its test report or approval document issued by authoritative departments;

3. Application certificate: proof documents that show the economic and social benefits brought by the application of such intelligent manufacturing progress (The important or representative ones may be preferred);

4. Explanation of the technical cooperative development: if such advance in science and technology in your application is co-developed by multiple parties, please give an explanation.

5. Other supporting documents: other relevant proofs that support or directly show the contributions out of such intelligent manufacturing progress.
Note: The above proof materials can be provided selectively. The supporting materials will help the reviewing experts to gain an in-depth understanding of the progress of this intelligent manufacturing technology/project. Please take it seriously.

“2020世界智能制造科技进展”承诺书


本公司已了解“2020世界智能制造十大科技进展”推荐的相关时间维度、征集范围、评选标准、评选流程等情况和要求，现推荐本项目：                                参评“2020世界智能制造十大科技进展”活动。我们已如实填写“2020世界智能制造科技进展”有关文件，并对本次推荐郑重承诺如下：


1.推荐科技进展所涉及的内容和相关数据真实准确，无欺瞒和作假行为。


2.推荐科技进展的相关技术系合法使用，知识产权权属清晰，无知识产权纠纷。


3.贵公司提供的所有文件已做脱密处理，不涉及国家、军事、商业秘密。


4.推荐科技进展可以接受相关部门的监督检查。





本公司如果违反以上承诺，将自愿退出本次“2020世界智能制造十大科技进展”评选活动。





申报单位（盖章）：  


/负责人签字：





   年  月  日








Letter of Commitment of ICIM Scientific and Technological Developments 2020


Our company is now well aware of the work process, including schedule requirement, selection scope, appraisal and selection criteria and procedure, and other related conditions and requirements for the recommendation of ICIM Scientific and Technological Developments 2020. Hereby we recommend the project:


                                                                                                          to participate in the selection of ICIM Scientific and Technological Developments 2020. We have truthfully filled out all documents needed for the selection, and we seriously pledge that:


1. The content and data related to the recommended progress in science and technology are true and accurate with no deception or falsification;


2. The related technology of the recommended advance in science and technology are used in a legal manner. Its ownership of intellectual property is clear. No intellectual property disputes exists;


3. All documents provided by our company have been declassified and do not involve any state, military or commercial secrets;


4. The recommended progress in science and technology can be subject to supervision and inspection by relevant departments.


In the case that our company violates the above commitments, we shall voluntarily withdraw from the selection of ICIM Scientific and Technological Developments 2020.





Application Institution (Seal):			


/Signature of Person in Charge:			


Date:							


Date: 			
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